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CO SE PROJEDNÁVALO NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 

Na 14. zasedání ZO dne 14.11.2007 odsouhlasilo 

• uzavření smlouvy na pronájem nebytových prostor hostince Pod Ořechem s panem Š. 
K. 

• finanční částku pro opravy hostince „Restaurace Malše“ ve výši 60 tis. Kč 
• uzavření smlouvy na věcné břemeno ke stávající vodovodní přípojce na pozemku ppč. 

1325/1; 1325/2 a 221/3 k.ú. a obec Římov pro J. a K. P. 
• výstavbu kabelu NN a uzavření smlouvy na věcné břemeno k ppč. 1567/3; 1561/7 k.ú. 

D.Stropnice, obec Římov pro E.ON a.s. Č. Budějovice 
• předloženou variantou č. 2 kalkulace vodného a stočného pro rok 2008. Navýšení 

v pohyblivé složce cca 5,- Kč dohromady vodné + stočné za m3 bez DPH. V pevné složce 
(roční nájem z 983,- Kč na 1.008,- + DPH; DPH pro rok 2008 z 5 na 9 %) 

• navýšení kapitoly vodného a stočného v rozpočtu obce o 220 tis. Kč 
• ponechání výše poplatků za svoz domovního odpadu pro r. 2008 ve výši 480,-

Kč/osoba (nemovitost)  
• navýšení rozpočtu 2007 pro ZŠ o 40 tis. Kč 
• rozpočtovou změnou č. 8 (změny a přesuny v kapitolách)  
• návrh rozpočtu obce na rok 2008 a předložení návrhu k připomínkám veřejnosti 
• doplnění nového předmětu ochrany do již existující lokality soustavy Natura 2000 –

CZ0313120- Římov o modráska bahenního. Dále odsouhlasilo podání návrhu na nové 
vymezení této lokality 

• najmenování inventarizačních komisí 
• zřizovací listinu k Místní lidové knihovně Římov s pobočkami Branišovice a D. 

Stropnice 
• protokol o převedení a prodeji majetku DHIM z bývalé samoobsluhy 
• protokol o vyřazení majetku DHIM a DIM z bývalé prodejny samoobsluhy a to DIM 

(chladicí box) v hodnotě 47.060,- Kč a DHIM (nefunkční,poškozený drobný majetek) 
v celkové hodnotě 40.205,- Kč 

• vypracování žádostí o finanční granty z POV – oprava komunikací a z fondu památek 
restaurování sochy sv. Jana Nepomuckého na náměstí v Římově 

• generální opravu sociálních zařízení chlapců v ZŠ 
• povolení konání rallye Český Krumlov v roce 2008 za předpokladu kladného vyjádření 

TJ Sokol Římov a ZD Ločenice 
 
 

ZO vzalo na vědomí: 

• vybudování kanálu v Kladinách   
• odpověď Mgr. M. M. ve věci existence kanalizace před domem čp. 94  
• výzvu Mgr. M. M. ke zveřejňování listin na úřední desce s dálkovým přístupem 
• průběžnou výslednou kalkulaci ceny vodného a stočného 
• přehled příjmů a výdajů za svoz odpadů 
• dokončení Konceptu územního plánu obce Římov a vyhlášení termínů veřejného 

projednání 
• zprávy předsedů výborů a komisí: 

Finanční výbor:  rozbor hospodaření obce za 10/2007 a návrh rozpočtu na rok 2008 

Kontrolní výbor: projednání dne 5.11.07 Uveřejňování dokumentů na elektronické 
úřední desce obce, způsob vedení, ochranu osobních údajů a finanční zabezpečení 
vedení desky. Výbor doporučuje zkvalitnění těchto informací, doplnění o vyhlášky 
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obce. ZO vzalo na vědomí připomínku občana v nesrovnalostech mezi elektronickou 
deskou a vývěsní skříňkou, ve které je zveřejňováno mnohem více údajů. Hlavním 
výstupním materiálem z jednání ZO je Usnesení ZO. Zápis z jednání byl uveřejňován 
z důvodu větší informovanosti občanů (jen) naší obce. ZO uváží jeho další 
zveřejňování. Zveřejňování dalších listin je záležitostí toho orgánu, který listiny 
vydává. 

Komise služeb: informace z jednání kolem pronájmů nebytových prostor obecních 
hostinců a zabezpečení těchto služeb. 

Sociální komise: informace z návštěv u jubilantů a u dlouhodobě nemocných. 

Kulturní komise: informace o kulturním a sportovním dění v obci. Informace ze 
školství. Současnou hlavní akcí je dobudování dětského hřiště v areálu ZŠ.  

Stavební komise: informace kolem Konceptu ÚP obce Římov. Zabezpečení možností 
seznámení s konceptem ÚP (v době pracovní doby OÚ, dále každý čtvrtek 22.11.; 29.11 
a 6.12. v době od 19,00 do 20,00 hod.) a veřejné diskuse nad konceptem ÚP. Tato se 
uskuteční 12.12.2007  

 
 
OSLAVNÉ FANFÁRY 
 

Dovolil jsem si vypůjčit tento titulek  jednoho  článku uveřejněného v těchto listech panem 
Petrem Mikolášem (dále jen P. M.). Tento článek není oslavou svátků vánočních, což by se 
slušelo pro toto vydání. Proto se čtenářům omlouvám. Jedná se o vysvětlení a o 
sebeobranu nad častým napadáním zastupitelstva obce a zvláště starosty obce.  

Není třeba se jako starosta představovat. Jsem přesvědčen, že mě voliči -občané znají 
dostatečně. Mnozí však neznají pana P. M. Pan P. M. je čtyřicetiletý, svobodný, 
zaměstnanec Jihočeské vědecké knihovny v Českých Budějovicích - práce s internetem, 
s částečným, dvacetihodinovým úvazkem týdně. Pracovní náplň starosty je velmi rozsáhlá 
a není výjimkou i pracovní 20ti hodinový den, nevyjímaje soboty a neděle. Z tohoto důvodu 
nemám čas polemizovat, odpovídat a vyvracet názory p. P.M. Rovněž nemám rád, když 
veřejní činitelé, politici, populární osobnosti, jak se lidově říká, perou špinavé prádlo 
v médiích. Přiznávám, že každý občan má nárok na svůj názor, ale v žádném případě nelze 
stále převracet objektivní skutečnosti.  Bohužel některé články v Info. listech týkající se 
zvláště prodeje samoobsluhy a výstavby Na Hájcích se staly některým jedincům podkladem 
pro podání trestního oznámení - udání starosty. O této skutečnosti jsem plně přesvědčen 
na základě událostí, které následovaly. Jsem rád, že jsem plně obstál a obhájil sebe i 
zastupitelstvo obce při předkládání důkazů Hospodářské kriminální policii ČR o jednáních 
a usneseních kolem samoobsluhy a Hájců.  Bohužel p. P. M., ač informován (17.10.2007), 
si nevzal z těchto událostí ponaučení a ihned v následném článku uveřejněném 
v Informačních listech č. 6/07 „Posekáno dohrabáno“ neopomněl opět napadnout osobu 
starosty. Přepisuji část tohoto textu: Z radnice sice před časem zazněl výkřik pana 
starosty:“My jsme tady Naturu nechtěli“ (koho všechny z obyvatel naší obce označuje 
MY, mi sice není až tak jasné), ale my, co Naturu 2000 v našem katastru vítáme, jsme již 
s ochranou vzácné lokality začali. 

Co předcházelo k vydání tohoto článku. Pan P. M. se osobně účastnil zasedání 
zastupitelstva obce dne 17.10.2007. Zde sklidil velmi ostrou kritiku jednotlivých zastupitelů 
za některé statě v článcích a za nepravdivou nepodloženou kritiku směrem k OÚ, ZO i obci. 
Bylo konstatováno, že nestranní čtenáři našich listů (v porovnání s obdobnými místními 
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časopisy různých měst a obcí) se hrozí, jak v takové pěkné obci jakou Římov beze sporu je, 
zastupitelé se starostou všechno jen kazí. Nejde jen o to, někoho vychvalovat, ale když chce 
někdo kritizovat, je třeba začít nejdříve u sebe. Zvážit, jak by se v té, či oné situaci a při 
rozhodování zachoval sám. Zajisté má p. P. M. své příznivce, kteří rovněž dokáží jen 
kritizovat a způsob této kritiky jim stále vyhovuje. Vždyť starosta přece může za všechno, i 
za to, že se jim nedaří v podnikání, že mají problémy dokonce i v rodině apod. Další 
skupina občanů kritiku p. P. M. bere již jako určitý folklór. Věřím ale, že drtivá většina 
inteligentních občanů vnímá celou situaci a dokáže si udělat svůj názor a závěr. Od p. P. M. 
nelze očekávat seriózní názor. Toto jsem na zmíněném zasedání sdělil panu P. M. já i další 
zastupitelé. Pokud napíše i jen nestranný článek např. Krásný motýl, tak by bylo slušností 
podotknout, že bylo použito materiálů OÚ Římov, když mu tyto byly zapůjčeny. Na 
zasedání 17.10. 2007 bylo jednáno i o Natuře 2000. V této záležitosti diskutovali všichni 
zastupitelé, včetně hosta zasedání p. P. M. Diskutoval jsem i já a mimo jiné jsem pronesl 
onu část věty …“my jsme tady Naruru nechtěli“ … (myšleno „my zastupitelé“). 

Natura 2000 byla řádně v zastupitelstvu projednávána. Důraz byl brán na stanoviska 
občanů a majitelů pozemků, kterých se vyhlášení nejvíce týkalo. Proto uveřejňuji touto 
cestou jeden z dopisů – Stanovisko ZO z 18.6.2004.  

Kladu si otázky. Proč pan P. M. uvádí: Z radnice před časem (uzávěrka vydání Info. listů 
s oním uveřejněným článkem byla hned do týdne) zazněl výkřik pana starosty, proč a jaký 
Výkřik? Proč si nenechal vysvětlit my? Proč vůbec vložil tuto stať do svého článku? Proč ale 
my co Naturu vítáme, jsme již s ochranou vzácné lokality začali. Po třech letech a 
hned Oslavné fanfáry? Opět si kladu otázku, kde byli tito ale my, když bylo nutné celé toto 
zdevastované území po povodních r. 2002 celé obnovit? Zásluhu na uchování této lokality 
se vzácným motýlem a květenou má beze sporu dnes již nežijící paní R. Mojžíšová a její 
rodina (Havlova – Máchova). Na celkové úpravě se podílela celá řada dalších osob, 
majitelů, brigádníků včetně členů ZD a pracovníků VD Římov. Přesto si vážím každé 
iniciativy, každé činnosti a každé odpracované hodiny pro obec.  

Dne 7.11.2007 se uskutečnila schůzka Komise životního prostředí jejímž členem je i p. P. 
M. Předsedu komise ŽP jsem požádal o možnost účasti a o slovo, o pár minut k podání 
vysvětlení. Při této příležitosti jsem před ostatními členy komise požádal p. P. M. o 
veřejnou omluvu a vysvětlení. Bylo mi sděleno, že se nemá za co omlouvat. Vysvětlil jsem 
na více případech jeho urážení a neochotu. Např. v r. 2005 jsem p. P. M. požádal, jako 
aktivního činitele vedení hokejbalového oddílu, o pomoc při odstraňování posledních 
následků povodní 2002 a to zničeného hřiště plážového volejbalu pod přehradou na 
Zámecké louce. Vždyť i v této lokalitě se nacházel motýl  Modrásek bahenní. Bylo mi 
sděleno Ne, že ho to nezajímá. Bylo by i na jiných příkladech k jiným akcím co vysvětlovat.  
To však nemám v úmyslu, ať už z nechuti, či zaneprázdněním jinými důležitějšími 
záležitostmi. Nevím, zda se mi podařilo objasnit celou záležitost, zda jsem nezvolil třeba i 
nevhodná slova. Ale rád bych předešel dalšímu očerňování, udávání a následnému 
vysvětlování nadřízeným orgánům a orgánům činných v trestním řízení. Děkuji za 
pochopení. 

Vysvětlení pojmu NATURA 2000: Jedná se o biogeografické oblasti evropsky významných 
lokalit. Již před vstupem do EU měly všechny kandidátské státy povinnost vytvořit 
příslušnou národní část evropské soustavy chráněných území, nazvané Natura 2000. 
Vládním nařízením č. 132/2005 Sb. je mezi 863 lokalitami v ČR i „Natura 2000 
CZO313120 -  Římov.                 Vladimír Koupal, starosta 
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MARTINSKÁ SLAVNOST 
 
Jedenáctého listopadu si připomínáme svátek sv. Martina. Ten přijel na bílém koni 
podruhé také do Římova. Letos i se svými třemi mnichy. 

Děti se světélky a ostatní zúčastnění ho očekávali pod ambity místního kostela. Vyslechli si 
starou legendu o římském vojákovi, který se v kruté zimě rozdělil s prokřehlým žebrákem o 
svůj plášť a jídlo, posléze přijal křesťanskou víru a stal se biskupem.  

Martinská slavnost je svátkem světla a projevu lásky do krajnosti. Sv. Martin učil 
i římovské děti podělit se svým bližním, tentokrát o sladký makový rohlík.  

                                                                        Pavlína Vaněčková 
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ŠKOLNÍ VÝSTAVA PŘILÁKALA NÁVŠTĚVNÍKY 

Víc než šest desítek návštěvníků, přesně dvaašedesát, starších i těch nejmladších zavítalo 
v úterý 30. října do budovy Základní školy Římov, aby si prohlédli výstavku dětských prací 
nazvanou „Barvy podzimu“. 

V učebně a v přilehlých prostorách mohli lidé ze Římova a blízkého okolí vidět výtvory 
školáků a dětí z mateřské školy. Výkresy a výrobky děti namalovaly a zhotovily při výtvarné 
výchově a pracovních činnostech v rámci výuky nebo ve školní družině. Kromě výkresů 
s podzimní tématikou byly na výstavce např. výrobky ze samotvrdnoucí hlíny, obrázky 
sestavené z přírodnin, papírové muchomůrky, panáčci z lýka či obrázky vytvořené 
ubrouskovou technikou.  

 
Mgr. Michaela Kalinicsová 
ředitelka ZŠ a MŠ Římov  

 
 

 
 

 
Děti se z povedených výrobků upřímně radovaly:  
na snímku zleva žák 3. ročníku Roman Thiele a Eva Petrová (2. roč.) ukazují vlastnoručně 
naaranžované přírodniny v květináči, Bronislav Týmal (2. roč.) zase své papírové slunce, 
zatímco prvňáček Jan Carda se nechal vyfotografovat s lýkovým panáčkem. 
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SPOLEČENSKÉ AKCE  

01.12.  Valná hromada honebního společenstva (D. Stropnice, Branišovice) 
v Mokrém Lomě s posezením při hudbě 

01.12.  Rozsvícení vánočního stromu na náměstí v 17,00 hod. 

01.12.  Výroční schůze SDH Římov 

07.12.  Výroční schůze SDH Branišovice 

07.12.  Zájezd turistů TJ Sokol do lázní Bad Füssing 

07.12.  Znovuotevření „Restaurace Malše“ Římov  

08.12.  Mikulášská zábava v Obecním hostinci v Dolní Stropnici 

08.12.  Mikulášská zábava v hostinci „Pod Ořechem“ 

12.12.   Veřejná diskuse nad Konceptem ÚP Římov, 17,00 hod.,  

Hostinec „Pod ořechem“ 

14.12.  Výroční schůze SDH Dolní Stropnice 

21.12.  Setkání u vánočního stromu - 10.00 hod. 

21.12.  Prodej vánočních kaprů 

23.12.  Vánoce v Roubence - 17.00 hod. 

27.12.  Tradiční povánoční „odmašťovací“ výstup na Kleť 

29.12.  Tradiční soutěž „O nejlepší římovský zelňák 2007“, Hostinec „Pod ořechem“ 

31.12.  „Silvestr 2007“ ve všech hostincích v obci 

PLESY 2008 

18.1.   Reprezentační podnikatelský ples 

26.1.   Hasičský ples v Dolní Stropnici 

02.2.   Hasičský ples v Římově 

05.2.   Tradiční římovské masopustní úterý 

POŘAD BOHOSLUŽEB O VÁNOCÍCH 

24.12.07  pondělí  Štědrý den                23.59 hod. 
25.12.07  úterý  Hod Boží       8.30 hod. 
26.12.07  středa  sv. Štěpán       8.30 hod. 
30.12.07  neděle  Svatá Rodina Nazaretská     8.30 hod. 
31.12.07  pondělí  Silvestrovská pobožnost   18.00 hod. 
01.01.08  úterý  Nový rok       8.30 hod. 

05.01.08  sobota  Tříkrálová sbírka       9.30 hod. 
 
_________________ 
Vydává OÚ Římov, PSČ 373 24, tel. 387 987 236. Registrováno pod evidenčním číslem MK ČR E 10040. 
Neprodejné. Redakce: J. Carda. Příspěvky jsou přijímány v jakékoliv formě (e-mail: evba@pf.jcu.cz).  
Otištěné příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko redakce.  
Uzávěrka příštího čísla 26. února 2008. 
 


